
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
den 28/4 1952.

Närvarande: Larson, Rinman, Nordlund, Dunér, Noren, Liliequist.

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet.

§ 2. Presenterades en arkitekträkning på kr. 2.500 från hrr Uppling
och Fylking. Beslöts att ordf. skulle ta kontakt med Uppling 
och förmå vederbörande att avstå från kravet, som avsåg arvode 
för ritningar till skidbacken.

§ 3. Norén redogjorde för styrelsevalet vid boxningssektionens års
möte. I anslutning härtill beslöts utfärda fullmakt för kas
sören att tillsammans med ordföranden i sektionen teckna dess 
banktillgångar.

§ 4. Nordlund meddelade om ishockeysektionens avslutningsmiddag till
den 2/5. Utsågs Nordlund att närvara.
Liliequist meddelade om fotbollssektionens pressmiddag till den 
2/5. Utsågs Larson och Dunér att representera med Norén som 
suppleant.

§ 5. Bordtennissektionen begärde tilläggsanslag, vilket skulle ut
redas av Rinman med ledning av hur det ordinarie anslaget dis
ponerats.

§ 6. Fastställdes sammanträde med sektionsstyrelserna till 12/5/52.

§ 7. Ordföranden anmälde trolig bortovaro från Stockholm från 1/6
till någon gång i juli.

§ 8. Överstyrelsens vårmiddag (med damer) beslöts äga rum i slutet
av maj.

§ 9. Beslöts att som postgirokonto för tidningen "Djurgårdaren” skulle
ansökas få överfört det på "Friluftsgården” innehavda postgiro
kontot och att detta skulle tecknas av endera Liliequist/Rinman.

§ 10. Bordlades ett förslag att låta uppsätta Djurgårdens ordförande
porträtt i klubb
lokalens övre våning. Förberedelser för införskaffande av en 
komplett samling av porträtten skulle göras.

§ 11. Diskuterades fotbollssektionens förslag till fördelning av fri
korten till Råsunda. Beslöts att Larson skulle diskutera ärendet 
med sektionsstyrelsen.

§ 12. Ventilerades diverse spörsmål i anslutning till föregående samman
träde med utredningskommittén i skidaffären. Nordlund föreslog en 
3-mannakommitté inom Överstyrelsen med uppdrag att författa en 

redogörelse för konfliktanledningarna med skidsektionen med ton
vikt lagd på ekonomiska frågor. Som ledamöter föreslog Nordlund 
hrr Rinman, Liliequist och sig själv. Liliequist föreslog Dunér 
som bättre insatt i situationen att ingå i kommittén. Fastställ
des följande sammansättning av kommittén: Nordlund (sammankallande), 
Rinman och Dunér.

§ 13. Avslutades sammanträdet.


